

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ ՈՒ Ն

Վ. Վ. Ոսկանյան. Վերջավոր շափանի բանախյան տարածությունների զույգի հետ կապված մի հաստատունի մասին	416
Ռ. Հ. Աբամյան. Ուղղիկ մարմինների պատահական մոտարկման մասին	427
Ա. Ս. Լավայան, Հ. Բ. Խեթիսյան. Կտոր առ կտոր-անալիտիկ ֆունկցիաների զույգի համար համալուծման մի խնդրի լուծելիության պայմանները	439
Ա. Մ. Զեքայան. Ցուծիկ անսահմանափակ բնութագրիչ ունեցող մերոմորֆ ֆունկցիաների դասերի պարամետրական ներկայացումներ	451
Գ. Յ. Պանինա. Ուղղիկ մարմինները և տեղափոխյալ-ինվարիանտ շափերը R^n -ում	473
Ա. Բ. Ալեխանդրով. Ներքին ֆունկցիաների եզրային արժեքների պատկերվումը	490

ՀԱՄԱՌՈՏ ՀԱՂՈՐՈՒՄՆԵՐ

Ռ. Լ. Շանքալյան. Հեզանոյր խառը խնդրի բարձր կարգի անվերջափանի պարաբոլական հավասարումների համար	504
Գ. Ա. Կաբալայան. Համարժեք օրթոնորմավորված համակարգերի մասին	510

СОДЕРЖАНИЕ

В. В. Воскряни. Об одной константе, связанной с парой конечномерных пространств	419
Р. Г. Аракян. О стохастической аппроксимации выпуклых тел	427
А. С. Лалаян, А. Б. Нерсисян. Условия разрешимости одной задачи сопряжения для пары кусочно-аналитических функций	439
А. М. Джрбашян. Параметрические представления классов мероморфных функций с неограниченной характеристикой Цудэки	451
Г. Ю. Панина. Выпуклые тела и трансляционно-инвариантные меры в R^n	478
А. Б. Александров. Кратность граничных значений внутренних функций	490

КРАТКИЕ СООБЩЕНИЯ

Р. А. Шахбазян. Общая начально-краевая задача для бесконечномерных параболических уравнений высокого порядка	504
Г. А. Карацупян. Об эквивалентных ортонормированных системах	510

CONTENTS

<i>V. V. Voskanyan.</i> On a constant {associated with a pair of finite dimensional Banach spaces	419
<i>P. G. Aramian.</i> About stochastic approximation of convex bodies	427
<i>A. S. Lalajan, A. B. Nersestan.</i> Solvability conditions for the conjugation problem for a pair of piecewise-analytic functions	439
<i>A. M. Djrbashian.</i> Parametrical representations {of some classes of meromorphic functions with unbounded Tsuji {characteristics	451
<i>G. Y. Panina.</i> Convex bodies and translation-invariant measures in R^n . .	478
<i>A. B. Aleksandrov.</i> Multiplicity of values of inner functions	490

Short communications

<i>R. L. Shakhbagyan.</i> General mixed problem for high order equations of parabolic type with infinite number of independent variables	504
<i>G. A. Karagullian.</i> On equivalent orthonormal systems	510